
Hannæs-Østerild Skole 
 

 
Læring – Fællesskab - Trivsel 

 

Referat til skolebestyrelsesmøde online 27. oktober kl. 17.15 – 19.15 

 
Punkt til drøftelse Referat 

 

Ansvarlig 

for opfølg-

ning 

Folkeskolernes dag 

 

 

 

 

Dagen blev aflyst I hele kommunen. For-

valtningen har efterfølgende valgt, at der 

ikke afholdes Folkeskolernes dag i inde-

værende skoleår. Alle familier får besked 

i e-boks, at de er velkomne til at kontakte 

skolen og komme forbi på et besøg. 

Vi har i år været på brev-runde til kom-

mende elever i vores skoledistrikt, dette 

vil vi også gøre næste år. 

 

 

Corona: 

- Lærer og pædagoger må bære vi-

sir i undervisningen, hvis de øn-

sker det. 

- Forsamlingsforbudet gælder ikke 

på skole-området 

- Ikke nødvendigt at bære mund-

bind for forældre, for at komme 

på skolen 

- Elever (fra 12 år)skal bruge 

mundbind i bussen 

Vesløs: 

Der har været hærværk på Vesløs afd. og 

vi er i gang med håndterer sagen. 

Der er også en hård tone blandt eleverne 

overfor hinanden, dette arbejder vi også 

på i øjeblikket. 

 

 

 

Hvad skal vi arbejde med i det kom-

mende skoleår i skolebestyrelsen? 

 

 

 

DCUM klageinstans for mobning har 

holdt oplæg for alle ledere i kommunen. 

Vi skal lave et check-up på vores anti-

mobbe strategi. 

Vores principper skal gennemgås hvert 

år;  

- sorg og kriseplan 

- initiativer ved uhensigtmæssig 

opførsel 

- princip for brug af sociale medier 
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- princip for brug af egen og udle-

veret it-udstyr 

- for brug af mobiltelefoner 

- AULA-kommunkation og brug 

- retningslinjer for håndtering af 

vold, trusler og krænkende ad-

færd 

Skal vi inddrage; 

-  sprogbrug på skolen? 

- det at føle sig som en del af sam-

været? 

- Indeklima, støj/stole 

Ovenstående på baggrund af vores triv-

selsundersøgelser. 

 

Møderne de næste 3 gange bliver en 

rundvisning både ude- og inde på alle af-

delingerne, således vi nemmere kan se 

hvad der tales om. 

 

I dec/jan mdr. skal vi kigge på ressource 

fordelingen  

Lærernes arbejdstidsaftale (gældende fra 

januar 2022) kan også komme som et 

punkt – alt efter hvad forvaltningen be-

stemmer. 

I april kommer der forslag for nyt budget 

til 2022, hvor vi ofte skal have skrevet et 

høringssvar. 

 

Ønske fra bestyrelsen om vi kan finde te-

ori, evidens for det fremadrettet arbejde 

med støj, indeklima osv 

 

Ungeprofilundersøgelse 

 

 

 

 

Ungeprofilen er en undersøgelse der la-

ves for 7.-9. klasse omkring der vaner ift 

alkohol, rygning, snus m.m. Disse svar 

får vi i jan/feb mdr. 

Tallene i dette område ligger højt for bru-

gen af alkohol. Det er et stort arbejde at 

få vendt kulturen her i området – vi kæm-

per stadig. 

 

Udearealer 

 

 

 

Østerild udeområde kan let se snusket ud 

grundet ukrudt, men vi må ikke bekæmpe 

som i private hjem – desuden kan vi ikke 
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asfalterer, da det er dyrt og vi ved ikke 

hvordan kloakeringen har det. 

 

Måske vi skal kigge på fonde (Statens 

kunstfond), lokale kunstnere, arkitektstu-

derende – der kan hjælpe med at gøre vo-

res udeområder mere tiltagende på afde-

lingerne 

Økonomi 

 

 

 

 

Denne blev gennemgået 

Godt at den var vedhæftet dagsorden 

 

Hvad skal vi have på næste gang 

 

 

 

Antimobbestrategi 

Tid til rundvisning op afdl. 

 

Evt 

- Analyse af folkeskolen 

 

Analysen af skolen omkring besparelse 

på 5 mio er stadig til behandling. Den er 

på deres møde igen i november. 

Man overvejer at; 

- Samle 2-sprogsundervisningen i 

Tilsted og på Campus 10 

 

 

 

 


